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                Protokół Nr IV/4/07

                                        sesji Rady Miejskiej w Gniewie
       odbytej dnia 31 stycznia 2007 r.
   --------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

Obradom przewodniczył – pan radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i pan
radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

-  Przewodniczący rady - Otwieram IV sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

        Witam Wysoką Radę , Burmistrza , Panią Skarbnik, Pana Komendanta

StraŜy Miejskiej , Pana Sekretarza Gminy,    Sołtysów oraz pozostałych Gości i

Mieszkańców Gminy Gniew.

Na podstawie listy obecności stwierdzam ,Ŝe na sali jest wystarczająca ilość
radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Obecnych na sesji  jest
w tej chwili 14 radnych.  Spóźni się pan radny Marek Barnik.

Przystępujemy do pkt 1 porządku obrad.

 Porządek obrad  wszyscy otrzymali na piśmie , czy są inne propozycje do
proponowanego  porządku obrad? Bardzo proszę. pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Stawiam wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu
uchwały –Druk Nr B/52/07. Jest w nim błąd natury formalnej i proponuję
przełoŜyć  go do  następnej  sesji.

- Przewodniczący rady – Błąd moŜna skorygować na tej sesji podczas omawiania
wymienionego projektu. Radny zgłosił błąd , omówimy go i poprawimy jeśli
będzie taka potrzeba.

- Andrzej Solecki – Zgłosiłem wniosek formalny więc musi go Pan przegłosować.
Autorem projektu jest Pan Burmistrz  , którego nie ma dziś na sesji , dlatego
uwaŜam ,Ŝe pod nieobecność Burmistrza nie moŜemy tego projektu poprawiać. Jest
błąd formalny więc projekt ten naleŜy przesunąć do następnej sesji.

- Z-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Proponuję pozostawić ten projekt ,
omówić ten błąd przy rozpatrywaniu projektu i ostatecznie Rada zadecyduje o tym,
czy przyjmuje projekt  czy nie.

- Andrzej Solecki – UwaŜam ,Ŝe na sesji powinien być Radca Prawny . Brak Radcy
Prawnego powoduje to ,Ŝe w tym wypadku wyrocznią jest Pan Burmistrz. W
innych Gminach jest Radca Prawny dla Urzędu i dla Rady. NaleŜałoby w spokoju
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tę uchwałę jeszcze raz rozpatrzyć i na następnej  sesji moglibyśmy ją podejmować.
Nie moŜe w tej sprawie być wyrocznią Pan Wiceburmistrz.

- Przewodniczący rady – Ja wnoszę o pozostawienie w porządku obrad tego
projektu. Kto z radnych jest za przyjęciem wniosku radnego Andrzeja Soleckiego
tj. przesunięcia projektu do następnej sesji?
- Głosowanie :

„za „ -   1 radny
„przeciw” - 12 radnych
„wstrzymujące” -   1 radny

- Dziękuję. Wniosek nie przeszedł. Projekt pozostaje w porządku obrad .

Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Mam jeszcze propozycję  ,Ŝeby w pkt 2
porządku obrad  znalazła się informacja na temat StraŜy Miejskiej. Jest    obecny
na  sesji Pan Komendant StraŜy i chciałby się przedstawić.

Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za wprowadzeniem tego pkt
do porządku obrad jako pkt 2 ? Jednogłośnie. Dziękuję. Proszę zatem o wpisanie
do porządku obrad pkt 2 informacja na temat StraŜy Miejskiej a pozostałe pkt w
kolejności. Kto z radnych jest za tak przedstawionym porządkiem obrad?
- Głosowanie:

„za” - 13 radnych
„przeciw” -   1 radny
„wstrzymujących”   -   0

Protokół poprzedniej sesji był do wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się przy
liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania. Uwag do protokółu nie
wniesiono. Kto z radnych jest za przyjęciem protokołu bez odczytywania?
Jednogłośnie. Dziękuję. Zamykam pkt 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt 2.

- Pkt 2 porządku obrad – informacja na temat StraŜy Miejskiej.

Za- ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Od dłuŜszego czasu juŜ prowadziliśmy
rozmowy ze Starą Kiszewą w sprawie utworzenia na terenie naszej Gminy StraŜy
Miejskiej. W wyniku uchwały Rady Miejskiej doszło do podpisania takiego
porozumienia pomiędzy Gniewem, a Starą Kiszewą i juŜ dziś został powołany na ½
etatu  komendant StraŜy Miejskiej w Gniewie Pan Józef Kaszubowski. Od 1 lutego br.
zaczyna działać StraŜ Miejska w Gniewie. Będzie to zespół 3 osobowy tj. komendant,
straŜnik i jeden pracownik biurowy. Pracownikiem biurowym jest kobieta.  StraŜ
Miejska powołana jest przy Urzędzie Miasta i Gminy w Gniewie , ale usytuowana
będzie w OSP,  w Gniewie przy Centrum  Szybkiego Reagowania. Pan Komendant ma
bardzo duŜe doświadczenie organizacyjne i potrafi współpracować ze wszystkimi
organizacjami. Mam nadzieję ,Ŝe i nam pomoŜe.   Bardzo proszę Pana Komendanta o
kilka słów na swój temat.
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Przewodniczący rady – Dziękuję. Informuję ,Ŝe przybył na obrady sesji spóźniony
pan radny Marek Barnik. Obecnie jest na sali 15 radnych. Bardzo proszę. Pan Józef
Kaszubowski  komendant StraŜy Miejskiej w Gniewie.

Józef Kaszubowski - Z samorządem mam do czynienia juŜ od 14 lat. Od podstaw
teŜ tworzyłem StraŜ Miejską w Starej Kiszewie. Dziś właśnie mieliśmy kontrolę
pod katem przygotowania StraŜy Miejskiej do działalności i nie znaleziono
niczego, co mogłoby stanąć nam na przeszkodzie w prowadzeniu tej działalności z
czego się bardzo cieszę. Dlaczego mam tylko pół etatu? Dlatego ,Ŝe Stara Kiszewa
równieŜ nie chce mnie wypuścić , ale przyrzekam ,Ŝe mój dzień nie kończy się na 8
godz. dniu pracy. My nie patrzymy na zegarek ani na kalendarz.  Na pewno będę
pracował więcej niŜ te 8 godzin. Chciałbym ,Ŝeby bezpieczeństwo naszej Gminy
się poprawiło.  Jeśli będą jakieś sprawy do załatwienia to proszę kontaktować się
na telefon komórkowy Nr 995-751-233 lub do Urzędu na nr 058 535-22-55 wew.
25.

Przewodniczący rady –Na dzisiejszej sesji wpłynęły 3 interpelacje , które dotyczą dróg
w Gminie. Te interpelacje teŜ dotrą do Pana.

Józef Kaszubowski – Jeśli sprawy dotyczą bezpieczeństwa na drogach to powinien w
tym brać udział jeszcze Policjant.

-  Przewodniczący rady – Dziękujemy Panu  za przybycie i za informacje. Zamykam
pkt. 2 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 3.

- Pkt 3 porządku obrad –  informacja na temat szkół w Gminie.

- Przewodniczący rady – O omówienie tego pkt proszę Zastępcę Burmistrza Pana
Zbigniewa Wronowskiego.

- Zbigniew Wronowski – Pan Burmistrz musiał wyjechać do Wrocławia i
upowaŜnił mnie do przedstawienia tej informacji. Informację tę trzeba
rozpatrywać dwufazowo. Część informacji juŜ radni otrzymali niemniej jednak
nie była to pełna informacja i wczoraj zrobiliśmy drugą juŜ pełną informację ,
którą przedstawimy. Przedstawił informację , która stanowi załącznik do
niniejszego protokółu.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Bardzo proszę. Pan wiceprzewodniczący rady
Franciszek Sumisławski.

- Franciszek Sumisławski – W poprzedniej kadencji Rada Miejska  wykazała ,Ŝe
nie będzie ruchu w szkołach. JednakŜe jeśli słyszy się ,Ŝe będą jakieś zmiany w
szkołach to rodzice się niepokoją i woleliby ,Ŝeby ta szkoła była na miejscu.
JednakŜe w ostatnich latach Gmina bardzo duŜo dokładała środków  do
utrzymania szkół, a będzie musiała dołoŜyć jeszcze więcej, dlatego musimy coś
z tymi szkołami zrobić. I dziś właśnie jest taka pierwsza informacja na temat
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szkół w Gminie. Burmistrz nie wiedział jak się za to zabrać. śeby szkołę
zamknąć to w tej chwili jest juŜ za późno gdyŜ kroki takie powinien poczynić
juŜ w zeszłym roku .  Jednak tego nie zrobiliśmy i mam prośbę do Sołtysów,
Ŝeby uspokoili rodziców , Ŝe na posiedzeniu Komisji Społecznej była mowa ,
ale nie o zamykaniu szkół , a raczej o szukaniu innego rozwiązania. Dzieci w
szkołach jest coraz mniej . W chwili obecnej najmniej dzieci jest w Szkole
Podstawowej w Kursztynie, PieniąŜkowie i Rakowcu. Do tych miejscowości
pójdziemy w pierwszej kolejności i będziemy rozmawiać z rodzicami. Mamy
tylko prośbę ,Ŝeby na te zebrania przychodziły osoby , które mają dzieci w
wieku szkolnym, a nie ci którzy z dziećmi w wieku szkolnym nie mają nic
wspólnego. Jest propozycja ,Ŝeby to były szkoły filialne i wówczas będą
oszczędności , bo nie będzie juŜ w tych szkołach dyrektorów. W tym roku nie
będzie likwidacji szkół w Gminie.

- Andrzej Solecki – Nie odniosę się do materiału , bo go nie otrzymałem przed
sesją. Z tego , co Pan Burmistrz przedstawił jest to powtórka z poprzedniej
kadencji, a pewne dane zostały tylko uaktualnione. Zabrakło mi w wypowiedzi
Pana Burmistrza informacji na temat pozyskiwania środków z zewnątrz na
remonty szkół. Wiele szkół w innych Gminach z takich środków korzysta. Jeśli
my będziemy w tej kadencji podchodzić do oświaty tak jak w poprzedniej
kadencji to juŜ widzę tę rzeczywistość.  W niektórych szkołach poprawiła się
sytuacja jeśli chodzi o komputery, ale poza tym nic się nie zmieniło.

- Przewodniczący rady – Proponuję ,Ŝeby Kolega radny złoŜył równieŜ swój
projekt odnośnie szkół. Rozpatrzymy go w Komisjach i jeśli będzie dobry to go
poprzemy.

- Marek Barnik – Chciałem tylko przypomnieć Koledze radnemu , Ŝe nad
informacją się nie dyskutuje. Wiadomo ,Ŝe od problemów nie uciekamy. Jaki
był rząd dotacji do oświaty w poprzedniej kadencji wszyscy wiemy. Jest to rząd
środków taki jak wybudowanie hali sportowej. Niektóre szkoły będą miały w
przyszłości po 40 , a moŜe po 30 dzieci. Dlatego trzeba się zastanowić nad tym,
co zrobić Ŝeby było pod kaŜdym względem lepiej.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt 3 porządku obrad i przystępujemy
do pkt. 4.

- Pkt. 4 porządku obrad – podjecie uchwał.

- Jako pierwszy mamy projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu Burmistrza
Miasta i Gminy Gniew z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta i
gminy Gniew na lata 2004-211, zatwierdzonego Uchwałą Nr XXIX/193/04 Rady
Miejskiej w Gniewie z dnia 02 grudnia 2004 r – Druk Nr B/46/07. Bardzo proszę.
Pan  za –ca burmistrza  Zbigniew Wronowski .
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- Zbigniew Wronowski – Dołączyliśmy ten raport do projektu uchwały , który
radni omawiali na posiedzeniach komisji .  JednakŜe teraz uzupełniliśmy go o
stronę tytułową , wprowadziliśmy opisy porządkowe , poprawiliśmy błędy , a
wszystko po,  to Ŝeby dziś projekt ten mógł stanąć pod obrady rady. Wnoszę o
podjecie tej uchwały w takiej wersji jaką w tej chwili przy sobie.

- Andrzej Solecki – Brak jak zawsze w takich przypadkach  daty kiedy ten raport
został sporządzony i  podpisu osoby , która ten raport przygotowała . Na spotkaniu
z Firmą „Praterm” posługiwałem się tym raportem , a teraz słyszę ,Ŝe został ten
raport zmieniony.  Np. dane ze str. 5 się nie zgadzały, na str. 6 poz. 4 rok 2004 –
2007 , czy to jest rzeczywistość czy fikcja literacka?

- Zbigniew Wronowski – Ten pełny raport ma juŜ usunięte te wszystkie nieścisłości.
Raport ten był tworzony na wspólne zlecenie samorządu Gminy, Powiatu i
Województwa w jednakowym układzie redakcyjnym i dlatego znalazły się tu np.
te osłony wygłuszające hałas,  które nie dotyczą nas , ale dotyczą Powiatu lub
Województwa i dlatego znalazły się w tym opracowaniu.  Proszę o przyjęcie tego
raportu.

- Walentyna Czapska – Na str. 8 pkt 1 pisze ,Ŝe w związku z tym  wydano
przewodnik . Czy nie warto byłoby ,Ŝeby te przewodniki trafiły do szkół? Czy ta
cena tego przewodnika nie jest ceną zbyt wygórowaną?

- Zbigniew Wronowski – Cena juŜ teŜ została skorygowana . Te przewodniki są i
będą dostarczone do szkół i do Biblioteki Miejskiej. RównieŜ informujemy
wszystkich o tym jakie przewodniki , czy ksiąŜki dotarły do Biblioteki po to ,Ŝeby
jak najwięcej osób mogło z nich skorzystać.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Głosowanie :
„za” - 15 radnych (jednogłośnie)

-    Kolejny projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr VII/46/03 Rady Miejskiej
w Gniewie z dnia 13 marca 2003 r. w sprawie przystąpienia  Gminy Gniew do
Stowarzyszenia „Polskie Zamki Gotyckie  z siedzibą w Olsztynie – Druk Nr
B/47/07. Czy są uwagi do projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem
tej uchwały?
Głosowanie :
„za” - 15 radnych ( jednogłośnie)

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy
Gminy Gniew z organizacjami pozarządowymi oraz pomiotami , o których mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na
2007 rok” – Druk Nr B/48/07. Czy są uwagi do projektu? Nie widzę? Kto z
radnych jest za podjęciem tej uchwały?

    Głosowanie :
„za” - 15 radnych ( jednogłośnie)
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-     Kolejny projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w
Gniewie na rok 2007 – Druk Nr R/49/07. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej
Solecki .

- Andrzej Solecki – Proponowałem zmianę zapisu tego pkt na poprzedniej sesji .
Proszę przeczytać z protokołu z dnia 27 grudnia 2006 r. Pkt ten miał brzmieć
następująco: „ocena wykorzystania obiektów sportowych,  ich koszty utrzymania
w mieście i gminie,  oraz  jako pkt 2 ocena realizacji całorocznej propozycji
kulturalnej za 2006 rok”.

-    Grzegorz Wasielewski – Zapomniałem juŜ o czym rozmawiamy? Rozmawiamy o
planie pracy rady , a nie o działalności kulturalnej. Proponuje przejść do
głosowania.

-    Przewodniczący rady – Dziękuję . Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały z
proponowaną poprawką w m-cu marcu?
Głosowanie:
„za” - 15 radnych (jednogłośnie)

-    Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy czterech Komisji stałych
Rady Miejskiej w Gniewie na rok 2007 – Druk Nr R/50/07. Bardzo proszę. Pan
radny Andrzej Solecki.

-   Andrzej Solecki – Przygotowałem się solidnie do rozpatrzenia projektów i zabrakło
mi w tym projekcie informacji takiej czym poszczególna komisja powinna się
zajmować.

-    Janusz Karzyński – Jest taki plan w kaŜdej teczce komisji.

-   Andrzej Solecki – Nie ma w tych planach nic na temat sportu. W wieloletnim
planie jest tylko mowa o modernizacji stadionu w 2009 roku. UwaŜam ,Ŝe sprawą
boiska powinna zająć się komisja społeczna i ocenić działalność kulturalną za cały
rok.

-    Mariola Czwiklińska – Przyjmuję propozycję Radnego do wiadomości , ale jej nie
uwzględniam. Jeśli chodzi o sport to będzie temat wiodący na,  którejś z kolei
sesji.  Są ograniczenia finansowe i trzeba było omówić to wspólnie na posiedzeniu
komisji , a nie robić z tego „ szoł „na sesji. To nie jest sztywny plan , którego nie
moŜna zmienić.

-    Marek Barnik – Składam wniosek formalny o zamkniecie dyskusji i przejście do
głosowania.

-     Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto jest za zamknięciem dyskusji?
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-     Głosowanie:
„za” - 14 radnych
„przeciw „ - 1 radny
„wytrzymujący” - 0

-     Kto jest za przyjęciem  planów pracy komisji i podjęciem tej uchwały?
-     Głosowanie:

„za” - 15 radnych ( jednogłośnie)

-   Kolejny projekt uchwały w sprawie nabycia w drodze darowizny nieruchomości
gruntowych połoŜonych na terenie miasta Gniew – Druk Nr B/51/07. Kto jest za
podjęciem tej uchwały?

-     Głosowanie:
„za „            - 15 radnych   (jednogłośnie)

-    Kolejny projekt uchwały w sprawie ogłoszenia roku 2007 „Rokiem Generała Jana
Henryka Dąbrowskiego”- Druk Nr B/52/07. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej
Solecki.

-   Andrzej Solecki – Proponowałem  ten projekt oddalić , ale nie było na to zgody, a
jest błąd formalny w części opisowej projektu. Jest tam zapis ,ze uchwała ta nie
pociąga za sobą skutków finansowych dla gminy , co jest nieprawdą. Na sesji w
dniu 27 grudnia 2006 r. złoŜyłam oświadczenie , w którym proponowałem rok
2007 ogłosić rokiem pilota Franciszka Jakusz – Gostoskiego z okazji
przypadającej 75 rocznicy..... Oświadczenie to podpisało 11 radnych. Po tym
oświadczeniu Pan Przewodniczący zaproponował ,Ŝebym złoŜył projekt uchwały.
Tak zrobiłem , ale Pan Burmistrz projekt ten zaopiniował negatywnie z powodu
błędów w podstawie prawnej i zaproponował ten projekt nad , którym mamy
głosować. Chcę zaznaczyć ,ze Pan Burmistrz wystąpił z tym projektem dopiero po
moim projekcie tj. 29 grudnia 2006 r. Jeśli przyjmujemy rok 2007 rokiem
Generała Henryka Dąbrowskiego , to i równieŜ przygotowanie konferencji , która
będzie nas kosztowała 1000 zł czego tu Pan Burmistrz w tym projekcie nie
zaznaczył. Odczytał opinie Pana Radcy Prawnego. Chciałbym  ,Ŝeby zostało
zmienione uzasadnienie , Ŝe będzie to Gminę kosztowało 1000 zł.

-    Przewodniczący rady – Są na to środki w Bibliotece i z tych środków moŜe być ta
uroczystość sfinansowana. Jest propozycja Komisji Społecznej ,Ŝeby uczcić
pamięć  Franciszka Jakusz Gostomskiego  14 września br.

Zbigniew Wronowski – Po wysłuchaniu uzasadnienia i zarzutów dyskusja nic nie
wniosła.  Proszę o podjecie uchwały w wersji przedstawionej przez Burmistrza.

-   Mariola Czwiklińska – Na wszystkich posiedzeniach komisji rozmawialiśmy z
panem radnym Soleckim . Przedstawiliśmy Mu  naszą propozycję i prosiliśmy
Ŝeby nie podnosił tego tematu na sesji , ale pan Solecki powiedział ,Ŝe podniesie
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temat na sesji pomimo tego ,Ŝe został zapisany wniosek w komisji ,Ŝe pamięć
Pilota Franciszka  Jakusz -  Gostomskiego uczcimy we wrześniu tego roku.

-    Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania.
-    Głosowanie:

„za” - 13 radnych
     „przeciw”   -   0
   „wstrzymujące” -   2 radnych

-   Ogłaszam 10 minut przerwy.

-  Przewodniczący rady – Wznawiam obrady po przerwie i oddaje teraz
przewodniczenie obradom panu wiceprzewodniczącemu rady Franciszkowi
Sumisławskiemu. Bardzo proszę.

-   Przewodniczący obrad - Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr
XXIV/157/04 z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie ustanowienia zasad na jakich
sołtysom przysługują diety oraz zwrot kosztów podróŜy słuŜbowych –Druk
B/53/07. Czy są uwagi do projektu? Nie widzę? Przystępujemy do głosowania.

-    Głosowanie:
„za” - 15 radnych (jednogłośnie)

-    Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/38/06 Rady Miejskiej
w Gniewie z dnia 27 grudnia 2006 r. w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty
skarbowej- Druk Nr B/54/07. Czy są uwagi do projektu? Nie widzę?
Przystępujemy do głosowania.

-    Głosowanie:
„za” - 15 radnych (jednogłośnie)

-   Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wniesienie aportu do
Spółki z o.o. pod nazwą Zakład Usług Komunalnych w Gniewie – Druk Nr
B/56/07. Czy są uwagi do projektu? Nie widzę? Przystępujemy do głosowania.

-    Głosowanie:
„za” - 15 radnych (jednogłośnie)

-   Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu
ustnego nieograniczonego – Druk Nr B/57/07. Bardzo proszę. Pan z-ca
burmistrza Zbigniew Wronowski.

-  Zbigniew Wronowski – Działki są pozyskane przez Gminę po zmarłym panu
Józefie Ogonowskim i chcemy je wystawić na przetarg w trybie przetargu ustnego
nieograniczonego. Część działek jest zabudowana siedliskiem inne nie. Działki te
nie są potrzebne Gminie , a dozorowanie budynków jest dla Gminy kłopotliwe,
dlatego Gmina chce te działki przeznaczyć do sprzedaŜy na , co potrzebna jest
uchwała rady miejskiej.
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-   Przewodniczący obrad – Dziękuję. Bardzo proszę. Pan sołtys Jan Albrecht.

-  Jan Albrecht – Jest to na moim terenie i nie wiem czy Gmina nie chciałaby
pozostawić np. tej „Złotej Góry” dla siebie jako obiekt turystyczny?

-  Zbigniew Wronowski – Na tym terenie nie ma tam Ŝadnych skarbów. Mimo
wszystko  Burmistrz rozpatrywał tę sprawę pod tym katem  właściwego
zagospodarowania terenu i dlatego postanowił wystawić to do sprzedaŜy.

-    Andrzej Solecki – MoŜe rzeczywiście naleŜałoby tę „Złota Górę” pozostawić  np.
na pole namiotowe,   a  nie działać zbyt pochopnie.

-    Ryszard Połomski – Jakiej klasy są tam ziemie?

-   Jan Albrecht – Słabej klasy. Są tam drzewa jest dolina , a pośrodku góra.
Widziałbym to miejsce jako obiekt turystyczny. Do obrabiania ta ziemia się nie
nadaje. Odbywa  się tam co roku festyn.

-    Zbigniew Wronowski – Jest to piękne urokliwe miejsce, ale nie to miejsce o
którym tu mówimy. Ta góra tzw. „Złota Góra” jest w innym miejscu. Burmistrz
uwaŜa ,ze lepszym rozwiązaniem jest sprzedanie tego.

-     Jan Albrecht – Dobrze byłoby Ŝeby Gmina tę część widokową zatrzymała, a resztę
sprzedała.

-   Marek Barnik – MoŜna sprzedać lub nie . Chodzi o to czy Gmina moŜe z tego
czerpać jakieś korzyści? W tej chwili nie ma , co tego Ŝadnych planów jest
natomiast plan sprzedaŜy. Prywatnie kupi to ktoś kto będzie miał pomysł na
zagospodarowanie tego . Jeśli tego nie sprzedamy skutki będą ogromne. Zacznie
się wycinanie drzew, wywoŜenie śmieci , bo będzie to niczyje. W tej chwili nie
mamy pomysłu na zagospodarowanie tego terenu.

-    Jan Albrecht – Jest problem bo tam nie ma wody. Gdyby tam była woda kaŜdy
chętnie by to kupił.

-   Przewodniczący obrad – Dziękuję. Poza tymi głosami , które tu padły Pan
Burmistrz jest za tym ,Ŝeby to sprzedać?

-    Zbigniew Wronowski  - Tak proszę poddać ten projekt pod głosowanie.

-    Andrzej Solecki – Co to za kwota te 3000 zł? Bądźmy tą Gmina turystyczną i nie
sprzedawajmy tego.

-    Janusz Karzyński – Stawiając do przetargu zaznaczyć ,Ŝe sprzedajemy tylko pod
turystykę.
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-    Dariusz Poznański – JuŜ raz tak sprzedaliśmy grunty wraz ze stawem w Gogolewie
i teraz mamy problemy. Gmina sprzedała to za 4000 zł , a teraz jest propozycja
zasypania stawku.

-   Przewodniczący obrad – Zatem jest propozycja wyłączenia tej działki ze sprzedaŜy.
Z pkt. 6 wyłączyć działkę ze sprzedaŜy.

-   Jan Albrecht – Doprowadzić wodę i przeznaczyć teren na pole namiotowe.

-   Przewodniczący obrad – Jeśli tej uchwały dziś nie podejmiemy  to  podejmiemy ją
na następnej sesji. Jest propozycja wyłączenia działki Nr 49 ze sprzedaŜy.

-    Jan Albrecht – MoŜe przed sprzedaŜą naleŜałoby dokonać wizji lokalnej?

-   Zbigniew Wronowski – Właśnie ta działka jest najwyŜej wyceniona.

-   Przewodniczący obrad – Kto jest za wyłączeniem działki Nr 49 ze sprzedaŜy?
-  Głosowanie:
„za „                 - 11 radnych
„przeciw”        -   o
„wstrzymujące” -   4 radnych

Działka Nr 49 zostaje wyłączona ze sprzedaŜy. Kto z radnych jest za całością
uchwały   z wyłączeniem działki Nr 49?

-  Głosowanie:
   „za „                 - 13  radnych
„przeciw”        -   o
„wstrzymujące” -   2  radnych

-  Dziękuję. Kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2007
rok – Druk Nr B/58/07. Bardzo proszę panią skarbnik Marię Olszewską o omówienie
tych zmian.

Maria Olszewska - Zwiększenie dochodów w dziale 801 "Oświata i wychowanie" o
kwotę 2.103 zł nastąpiło w związku z wpłatami z tytułu usług.
Zmniejszenie rezerwy oświatowej, dział 758 "RóŜne rozliczenia" o kwotę
13.000 zł nastąpiło celem zwiększenia wydatków bieŜących w dziale 801, rozdział
80101 "Szkoły podstawowe" - kwota 5.000 zl, rozdział 80103 "Oddziały przedszkolne
w szkołach podstawowych" - kwota 3.000 zł, rozdział 80110 "Gimnazja" - kwota
5.000 zł.

Zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdział 80104 "Przedszkola"
o kwotę 2.103 zł nastąpiło w związku z dokonanymi wpłatami jak wyŜej napisano.

Przeniesienia wydatków majątkowych w dziale 900 "Gospodarka komunalna i
ochrona środowiska" - kwota 100.000 zł z rozdz. 90095 "Pozostała działalność" do
rozdziału 90001 "Gospodarka ściekowa i ochrona wód" nastąpiło w związku z
zastosowaną błędną klasyfikacją budŜetową.
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Przeniesienia wydatków bieŜących w dziale 921, rozdział 92105 "Pozostałe zadania w
zakresie kultury" o kwotę 1.100 zł nastąpiły w związku z bieŜącymi potrzebami.

Przeniesienie wydatków majątkowych w dziale 921, rozdział 92120 "Ochrona
zabytków i opieka nad zabytkami" nastąpiło w związku z zastosowaną błędną
klasyfikacją budŜetową.

Przeniesienia wydatków bieŜących i majątkowych w dziale 926, rozdział 92601
"Obiekty sportowe" - kwota 5.352 zł nastąpiły w związku z bieŜącymi potrzebami
wynikłymi w trakcie realizacji budŜetu.

 Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
 Głosowanie:
„za” - 15 radnych ( jednogłośnie)
Zamykam pkt 4 porządku obrad i przystępujemy do pkt 5.

Pkt 5 porządku obrad -  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan przewodniczący Janusz Karzyński .

- Przewodniczący rady –   Uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej
StraŜy PoŜarnej w Gniewie. StraŜ wyjeŜdŜała do róŜnych zdarzeń w ubiegłym roku aŜ
202 razy. Jest to bardzo duŜo. Poza tym byłem zaproszony na uroczystą akademię w
Gimnazjum z okazji urodzin patrona szkoły. Uczestniczyłem w posiedzeniach komisji
rady , zapoznawałem się z przedstawionymi   projektami uchwał oraz pracowałem nad
porządkiem obrad rady. Dziękuję.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 5 porządku obrad i
przystępujemy do pkt 6.

- Pkt 6  porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan z-ca burmistrza Zbigniew
Wronowski.

- Zbigniew Wronowski – Proszę o przełoŜenie tego pkt na następną sesję . W lutym
Pan Burmistrz złoŜy sprawozdanie za styczeń i za luty br.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 6 porządku obrad i
przystępujemy do pkt. 7.

- Pkt 7  porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący obrad – Zmienił się statut i interpelacje naleŜy składać na piśmie ,
co wcale nie znaczy ,Ŝe jeśli będą pytania Burmistrz nie odpowie. Będzie pytanie i
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będzie odpowiedź. Nie widzę pytań. Zamykam pkt 7 porządku obrad i
przystępujemy do pkt 8.

- Pkt 8 porządku obrad – Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych

interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę przewodniczącego rady Janusza
Karzyńskiego o złoŜenie informacji.

- Przewodniczący rady – W okresie pomiędzy sesjami wpłynęły 3 interpelacje i 6
zapytań. Odczytał interpelacje i zapytania. Otrzymałem odpowiedź na interpelację
dotyczącą Kolonii Ostrowickiej , ale nie otrzymałem odpowiedzi na interpelację
Pani Walentyny Czapskiej z dnia 27 grudnia 2006 r. Chciałbym poinformować
radnych ,Ŝe jest przygotowany wzór druku do zgłoszenia interpelacji i moŜna go
pobierać w biurze  rady. Przypominam teŜ o złoŜeniu oświadczeń majątkowych
wraz z PIT za 2006 rok  do dnia 30 kwietnia 2007 r. Zamykam pkt 8 porządku
obrad i przystępujemy do pkt 9.

Pkt 9 porządku obrad -   Wolne wnioski i informacje-  zatwierdzenie planów
pracy Rady i Komisji Rewizyjnej.

- Przewodniczący obrad – Wolne wnioski i informacje. Bardzo proszę. Pan radny
Grzegorz Wasielewski.

- Grzegorz Wasielewski - ZłoŜył ifomację z posiedzenia Komisji Gospodarki i
wizyty jaką Komisja złoŜyła w Firmie „Praterm” w Gniewie.  UwaŜam ,Ŝe poziom
i stan tej inwestycji jest dość imponujący i będzie się rozwijał.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. W kotłowni dokonano wiele zmian jeśli chodzi
o serce kotłowni , a dopiero w drugiej kolejności będą robić elewacje budynku.

- Andrzej Solecki – Firma „Praterm” ma na własność tylko 2 kotłownie , a reszta to
są tylko udziały w kotłowniach. Wolałbym jednak ,Ŝeby sprzedaŜ ciepła odbywała
się pod kontrola Gminy bo ten Pan powiedział ,Ŝe instytucją charytatywną nie
będą.

- Andrzej Frost – Jaka jest moŜliwość pozyskania od nich szlaki na nasze drogi?

- Dariusz Poznański – Szlaki jest mało , ale jest firma w Gniewskich Młynach ,
która produkuje kruszywo. Chciałbym przy tej okazji przypomnieć Panu
Przewodniczącemu ,Ŝe jesteśmy jednak zapraszani na sesję i ta szklanka kawy teŜ
powinna się dla nas znaleźć. Traktujmy się powaŜnie.

- Przewodniczący rady – Przepraszam za to i spróbujemy się poprawić. Kolejna
sesja rady odbędzie się 28 lutego br. o godz. 11 w tym miejscu. Na tym zamykam
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IV sesję Rady Miejskiej w obecnej kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie i za
rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono. Protokół sporządzono w dwóch
jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza , drugi dla rady. Godzina
zakończenia sesji 14:35.

- Protokołowała: Przewodniczący
   GraŜyna Dudzik              Rady Miejskiej w Gniewie

  Janusz Karzyński


